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8 stycznia 2009

Spotkania Zarządu

Wicemarszałek Zdzisław Wrzałka będzie gościem zorganizowanej przez Zakład
Doskonalenia Zawodowego w Kielcach konferencji inaugurującej realizację projektu
„Profesjonalny pracownik szansą na rozwój regionu”. Przedsięwzięcie prowadzone jest w
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Wicemarszałek  Zdzisław  Wrzałka  będzie  gościem  zorganizowanej  przez  Zakład
Doskonalenia  Zawodowego  w  Kielcach  konferencji  inaugurującej  realizację  projektu
„Profesjonalny pracownik szansą na rozwój regionu”. Przedsięwzięcie prowadzone jest w
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

* * *

Z wiceprezydentem Kielc, Tadeuszem Sayorem, Marcin Perz, członek Zarządu Województwa
rozmawiał  będzie  na  temat  inwestycji  prowadzonych  przez  miasto  Kielce  w  oparciu  o
dofinansowanie z funduszy unijnych.

* * *

Gościem Lecha Janiszewskiego, członka zarządu Województwa był Szymon Mazurkiewicz z
Kieleckiego Inkubatora Technologicznego. Rozmowa dotyczyła inicjatywy organizacji targów
technologicznych,  poświeconych  inkubatorom  przedsiębiorczości  i  nowatorskim
technologiom. Do organizacji targów kielecki inkubator chciałby zaprosić Region Centralnej
Finlandii, z którym Świętokrzyskie podpisało pod koniec zeszłego roku umowę o współpracy.
W  Regionie  Centralnej  Finlandii  działa  jeden  z  największych  w  Europie  parków
technologicznych.

Z Renatą Wichą, Wojewódzkim Komendantem OHP w Kielcach, Lech Janiszewski rozmawiał 
na temat funkcjonowania Ochotniczych Hufców Pracy, a także zaplanowanego w Kielcach na
czerwiec Międzynarodowego Kongresu Młodzieży. Współorganizatorem przedsięwzięcia jest
Stowarzyszenie  „Nadzieja  Rodzinie”,  a  patronat  nad  Kongresem objął  marszałek  Adam
Jarubas.
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* * *

Marek  Gos,  członek  Zarządu  Województwa  spotka  się  z  dyrektorami  świętokrzyskich
szpitali. Omówione zostaną plany inwestycyjne placówek w 2009 roku oraz w perspektywie
wieloletniej.


